
Besluitenlijst Agendacommissie d.d. 10 maart 2021 

1. Opening (Annemarieke Weiland m.k.a.) 

 

2. Besluitenlijst 10 februari jl. 

Wordt conform vastgesteld. 

 Naar aanleiding van: 

- Er wordt even gewacht met de evaluatie van het RIS, er is net een nieuwe release 

geïmplementeerd.  

- Er is nog geen antwoord op de vraag met betrekking tot de rol van ouders / 

docenten in het onderwijs (zoals genoemd in het coalitieakkoord) – de griffie vraagt 

na. 

- De griffie zal navragen wanneer de nieuwe planning inkoop jeugdhulp verwacht 

wordt. 

 

3. Terugblik Politieke Woensdag 3 maart jl. 

Wethouder Diks heeft tijdens de besloten sessie inkoop jeugdhulp aangeven een serie 

bijeenkomsten te willen inplannen in opmaat naar de aanbesteding. De invulling van deze 

sessie zal in afstemming met de begeleidingscommissie moeten plaatsvinden (dit ook 

naar aanleiding van de nieuwe planning).  

In de beeldvormende sessie gezondheidsbeleid is door wethouder Diks aan raadsleden 

gevraagd mee te denken over onderwerpen die besproken zouden kunnen worden in 

volgende sessies. De griffie neemt hierover contact op met betreffende raadsleden.  

De gemeentesecretaris zal met wethouder Diks in gesprek gaan over de werkwijze van de 

raad. Daarnaast zal er z.s.m. een LTA-overleg gepland worden met de wethouder zodat 

ook e.e.a. inhoudelijk besproken kan worden. 

 

De agendacommissie is tevreden over de sessie van afgelopen middag (bestrijding 

welzijnscrisis). De sessie heeft plaatsgevonden in goed overleg tussen college en raad.  

De gemeentesecretaris geeft aan dat er soms schriftelijke vragen worden gesteld over 

onderwerpen die ook op de LTA staan, dit is jammer van het eventuele debat. Uiteraard 

kunnen technische vragen altijd gesteld worden. 

 

De commissie werkwijze raad gaat met het college in gesprek over de nieuwe werkwijze.  

 

4. Ontvangen agenderingsverzoeken 

De agendacommissie is akkoord met het inplannen van twee sessies met betrekking tot 

huishoudelijk hulp. Een beeldvormende sessie op 14 april en een meningsvormende 

sessie op 21 april (i.c.m. het voorstel van de SP). 

Het agenderingsverzoek van de partij voor de Dieren (compensatie Suikerzijde) zal 

worden teruggestuurd met de suggestie om eerst schriftelijke vragen te stellen en naar 

aanleiding hiervan eventueel een nieuw agenderingsverzoek in te dienen, of om een 

initiatiefvoorstel te schrijven met een alternatieve compensatielocatie. 

 

5. Cyclus 10/3 – 30/3  

a. De volgende collegebrieven vooralsnog t.k.n. 

- Evaluatie parkeermaatregelen Helperplein – Verlengde Hereweg 

- Thuiszitterspact 2.0 Groningen 2021-2024 

- Aanvulling Her huisvestingsplan pilot LVV 



De collegebrief ‘OV-bureau Op weg naar een regionaal transitieplan openbaar 

vervoer 2022 zienswijze’ zal geagendeerd worden als conformstuk op 24 

maart.  

 

b. Volgende voorbereidingsmemo zijn akkoord: 

- Bestrijding welzijnscrisis (akkoord achteraf) 

- Harmonisatie sporttarieven 2  (bespreken op 24 maart) 

- Subsidie platvorm voor Groningen Architectuur en Stedenbouw 

GRAS (conform) 

- Nacalculatie revitalisering Simon van Hasseltschool (conform) 

- Nieuwe programmastructuur begroting (conform) 

 

c. Het politiek vragenuur op 17 maart a.s. wordt verplaatst naar 16.30 uur en de 

sessie over de jaarwisseling start om 17.30 uur. 

De meningsvormende sessie betreffende de Doefmat wordt doorgeschoven 

naar 24 maart. 

 

d. Planning 24 maart 

- In verband met de avondklok worden alle meningsvormende sessies 

op de middag / begin van de avond gepland. 

- Naar aanleiding van de brief van de heer Koetje e.a. besluit de 

agendacommissie om het raadsvoorstel ‘sociaal steunpakket cultuur’ 

alsnog voor bespreking te agenderen. 

- Voor de beeldvormende sessie met Martiniplaza kunnen desgewenst 

ook wethouders worden uitgenodigd. 

 

6. Vooruitblik cyclus 31/3 – 28/4 

De agendacommissie wil graag ruimte geven aan insprekers bij de beeldvormende sessie 

over ARZ – omgevingsmanagement. De griffie neemt dit op met de bestuursadviseur.  

 

7. Diversen  

De agendacommissie heeft een memo ontvangen over de planning Reitdiep. De griffie 

overlegt met de wethouder of deze onder de raadsleden verspreid kan worden.  

 

8. Rondvraag 

De volgende raadsvergadering zal op 30 maart a.s. plaatsvinden. De avondklok zal dan 

nog steeds van kracht zijn. De griffier zal met het presidium bespreken hoe hier invulling 

aan te geven.  


